
Waldemar Chochowski 
Radny Rady Miasta Dęb 

MiMkj, 

Burmistrz Miasta Dęblin 

Dęblin, 16.12.2022r. 

poz. w rej. nr. 

Treść zapytania: (w celu uzyskania informacji o faktach bądź prowadzonych działaniach) 

W związku ze zgłaszanymi przez przedsiębiorców (niezadowolonych z nowych prawie 

maksymalnych stawek podatku od nieruchomości) wątpliwościami zwracam się 

z zadawanymi mi pytaniami oczekując szybkiej odpowiedzi: 

1. Czy w latach 2018-2022 nastąpił spadek ilości zgłaszanej do opodatkowania powierzchni 

budynków i gruntów w związku z prowadzoną działalnością gospodarczą? 

Dęblińscy przedsiębiorcy zauważają zjawisko likwidowania większej ilości firm niż 

powstawania nowych. 

2. Czy Burmistrz nie przewiduje w najbliższej przyszłości zróżnicowania opodatkowania 

prowadzonej działalności gospodarczej w budynkach do 400 m2 i powyżej 400 m2 tak jak ma 

to miejsce w innych gminach np. Rykach? 

Większość lokalnych przedsiębiorców ma powierzchnie budynków mniejsze niż 400 m2 

i byłaby to forma wsparcia małego biznesu który bardzo szybko zanika z powodu wysokich 

kosztów min. maksymalnych podatków od nieruchomości. 

Waldemar Chochowski 

/podpis/ 

Odpowiedź na zapytanie składane na piśmie udzielana jest w formie pisemnej, nie później niż w 
terminie 14 dni od dnia otrzymania zapytania. 


